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BEHANDELADVIEZEN EN BESLUITEN
In vergadering Fysieke Leefomgeving - dinsdag 12 september 2017 18:30
   Besluit Aan de hand van de 'Notitie Spooragenda van 2040' na de presentatie van 29 augustus

2017, door het college toegezonden aan de cie. bespreken de leden dit onderwerp. De
leden missen nog de concreetheid van de plannen (lightrail, treinstation Leerpark). De
commissie geeft aan dat het goederenvervoer moet worden betrokken bij het vrijmaken
van spoor voor het reizigersvervoer. Intercity's blijven heel belangrijk voor Dordrecht. De
commissie benadrukt het belang van de koppeling met de groeiagenda van Dordrecht.
Nieuwe wijken moeten beschikken over een zo hoog mogelijke kwaliteit van OV-vervoer.
Verder geeft de commissie het belang aan van de verbinding met Brussel en het
inpassen van vervoersmiddelen als de fiets in de plannen. De reiziger moet centraal
staan in de plannen.

De wethouder geeft aan dat het finale gesprek in november volgt in de Drechtraad.
Vervolgens wil de regio in gesprek met de Provincie Zuid-Holland. De wethouder
onderstreept het belang van de groeiagenda met 10.000 extra huishoudens voor het OV.
De intercitylijn naar Rotterdam blijft de meest vitale lijn. Een eventueel light rail spoor zal
niet worden geëxploiteerd door de NS, maar het RET of de HSL. De wethouder is het
eens met de constatering van de commissie dat het goederenvervoer plaats moet maken
voor reizigersvervoer.

In vergadering Fysieke Leefomgeving - dinsdag 29 augustus 2017 19:00
   Besluit De heer Goovers geeft de presentatie over de OV- en spooragenda 2040 Drechtsteden.

De commissie vindt de gepresenteerde ambitie mooi. De leden van de commissie
hebben diverse opmerkingen gemaakt. Gemist wordt de relatie met het goederenvervoer.
Ook ontbreekt de combinatie van fiets en OV. Daarnaast zou de reiziger centraal gesteld
moeten worden. De ambitie zou verteld moeten worden vanuit het gezichtspunt van de
reiziger. Het korter maken van de reistijd is daarbij erg belangrijk. Ook heeft de
commissie opmerkingen over het proces. De nota mobiliteit is nog niet vastgesteld door
de gemeenteraad van Dordrecht. Vaststelling van deze agenda door het
Drechtstedenbestuur op 7 september wordt veel te vroeg gevonden.

Wethouder van der Linden geeft aan dat zijn doel van de avond was om input van de
commissie mee te krijgen voor de behandeling van de voorliggende spooragenda in het
Drechtstedenbestuur. Volgens hem staat de nota mobiliteit daar los van. Deze agenda
moet de input zijn van Drechtsteden voor bestuurlijk overleg in november. De genoemde
punten neemt hij zeker mee.

De commissie besluit om op 12 september van 18:30 uur tot 19:30 uur verder te praten
over de OV- en Spooragenda 2040. De commissie ziet daarbij graag een notitie van de
wethouder tegemoet.



In vergadering Fysieke Leefomgeving - dinsdag 22 augustus 2017 18:00
   Besluit De commissie honoreert het verzoek. De vergadering van de commissie start om 19:00

uur.


